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ΜΕ ΤΗΝ ΕΥΚΑΙΡΙΑ ΤΗΣ 63ης Δ.Ε.Θ.

ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ

1. Πολλοί ισχυρίζονται, μετά την πρόσφατη οικονομική κρίση, ότι η 
Ελληνική Οικονομία στηρίζεται σε ξύλινα πόδια. Ένα σχολιασμό;

2. Μετά από μια περίοδο αισιοδοξίας για την αποτελεσματικότητα της 
οικονομικής πολιτικής της Κυβέρνησης και την πορεία των δεικτών , 
υπάρχει μια διάχυτη αμφιβολία για το τι μέλλει γενέσθαι. Πιστεύεται 
ότι η Ελλάδα θα τα καταφέρει τελικά να ενταχθεί στην Ο.Ν.Ε.;

3. Τα επίσημα στοιχεία του Ο.Α.Ε.Δ. καταγράφουν μια σημαντική 
αύξηση της ανεργίας στην χώρα μας. Σκέφτεστε να προωθήσετε 
κάποια “έκτακτα” μέτρα;

4. Διαφαίνεται μια δυσκολία να χτυπηθεί ολόκληρος πυρήνας του 
πληθωρισμού. Να αναμένουμε κάποια πιο “σκληρά” μέτρα στο 
επόμενο διάστημα;

Ποια είναι η πρόβλεψή σας σχετικά με το ύψος του πληθωρισμού στο 
τέλος του τρέχοντος έτους; Ποια είναι η απόκλιση στους δείκτες της 
σύγκλισης την ίδια περίοδο σε σχέση με τους αρχικούς στόχους σας;

6. Στην προσπάθεια πώλησης των Κ.Α.Ε. και της Ιονικής, σημειώθηκαν 
σημαντικά προβλήματα και υπήρξε δυστοκία. Εσείς από την άλλη 
δηλώνετε αποφασισμένος να προχωρήσετε. Γ ιατί, όμως δεν 
υπάρχουν αποτελέσματα;

7. Πώς διασφαλίζετε ότι δεν θα υπάρξουν τα ίδια προβλήματα και στη 
δεύτερη προσπάθεια πώλησης της Ιονικής;
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Τη στιγμή που η Ελλάδα έχει στατιστικά τις μικρότερες κοινωνικές 
παροχές σε σχέση με άλλες χώρες της Ευρωπαϊκής Ενωσης, στην 
πρόσφατη ομιλία σας για το μέλλον του δημοκρατικού σοσιαλισμού 
αναφερθήκατε στην “επιλεκτικότητα” έναντι της καθολικότητας των 
παροχών. Δεν σημαίνει αυτό υποχώρηση ενός κοινωνικού κράτους 
που στην Ελλάδα έτσι κι αλλιώς είναι ήδη μικρό;

W
ι 10. Ομιλείτε και εσείς και στελέχη του κόμματός σας περί εγκατάλειψης 

της πολιτικής των “γενικών παροχών” και της ανάγκης για “επιλεκτική 
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οφθαλμοφανή προσπάθεια αποφόρτισής του. Ωστόσο είναι ένα θέμα 
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2.Το μείζον θέμα της ένταξης της Κύπρου στην Ε.Ε. “θάφτηκε” κάτω 

από την “πυραυλολογία”. Με τι πολιτικές πρωτοβουλίες θα ανακινηθεί 
και θα προωθηθεί;

3. Το θέμα των 8-300 μπορεί να παραμένει ανοικτό, ωστόσο είναι 
διάχυτη μια στάση “υποχώρησης”. Δεν φοβόσαστε ότι αυτό “ανοίξει 
την όρεξη” της τουρκοκυπριακής πλευράς και της Άγκυρας.

4. Με ποιον τρόπο προτίθεστε να αντιδράσετε σε περίπτωση που στις 
ενταξιακές διαπραγματεύσεις της Κύπρου στην Ευρωπαϊκή Ενωση, 
παρουσιαστεί ως εμπόδιο το πολιτικό πρόβλημα της συνεχιζόμενης 
κατοχής τμήματος της νήσου από την Τουρκία;

5. Πώς σχολιάζετε την τελευταία πρόταση Ντενκτάς για την Κύπρο αλλά 
και τη θετική υποδοχή που της επιφύλαξαν οι ΗΠΑ;

6. Σκοπιανό. Οδεύουμε προς επίλυση μέσω μιας συμβιβαστικής λύσης 
και πότε;

7. Ερώτηση για την ενίσχυση των ελληνικών θέσεων και πρωτοβουλιών 
στα Βαλκάνια.



ΔΗΜΟΤΙΚΕΣ ΕΚΛΟΓΕΣ

1. Πιστεύετε ότι οι επερχόμενες Δημοτικές και Νομαρχιακές Εκλογές θα 
εκπέμπουν ένα θετικό ή αρνητικό μήνυμα για την κυβερνητική 
πολιτική;

2. Εχετε αναφερθεί κατ’ επανάληψη στο χαρακτήρα των εκλογών τον 
Οκτώβρη. Δεν είναι λίγοι αυτοί που βλέπουν κάποια αντίφαση 
ανάμεσα σ’ αυτά που είπατε πέρυσι στο Ναύπλιο και πρόσφατα στη 
Θεσσαλονίκη. Ποια είναι τελικά η άποψή σας;

3. Η Ν.Δ. πάντως, κατηγορεί εσάς για την προσπάθεια μετατροπής των 
εκλογών για την αυτοδιοίκηση σε δημοψήφισμα υπερψήφισης της 
κυβερνητικής πολιτικής.

4. Πόσο αισιόδοξος είστε για τα αποτελέσματα στους τρεις μεγάλους 
Δήμους και τη Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση Αθηνών-Πειραιώς; Με 
εξαίρεση ίσως τη Θεσσαλονίκη, στις άλλες περιπτώσεις εμφανίζονται 
σημαντικές δυσκολίες για το ΠΑΣΟΚ.

5. Μια ήττα στις εκλογές του Οκτώβρη δεν θα είναι ένα μήνυμα προς την 
Κυβέρνηση για διαρθρωτικές κινήσεις;

6. Γράφτηκε στον Τύπο ότι στη συγκέντρωση στις 22 Σεπτεμβρίου στην 
Καλλιθέα, θα ανακοινώσετε ένα νέο κοινωνικό πακέτο μέτρων. Θα 
μπορούσαμε να έχουμε μια πρώτη γεύση σήμερα;

7. Μια ήττα της Μαρίας Δαμανάκη στην Αθήνα δεν θα σημαίνει κατά τη 
γνώμη σας και ένα μήνυμα δυσκολίας στην προσπάθεια για τη 
σύγκλιση και ανασύνθεση των δυνάμεων της Κεντροαριστεράς;

ΕΣΩΚΟΜΜΑΤΙΚΑ

1. Πώς συμβιβάζεται η προσπάθεια για την Κεντροαριστερά με όλη αυτή 
τη φιλολογία για ανοίγματα σε στελέχη του κεντροδεξιού χώρου;

2. Θα χαρακτηρίζατε “εκσυγχρονιστική” την απόφαση για “επιλεκτικές” 
διαγραφές των λεγάμενων “ανταρτών” τη στιγμή που υπάρχει σαφής 
απόφαση της Κεντρικής Επιτροπής για διαγραφή όλων -χωρίς 
επιλογή- όσων συμμετέχουν σε ψηφοδέλτια που δεν στηρίζει 
επισήμως το ΠΑΣΟΚ;

3. Υπάρχει η αίσθηση ότι η προσπάθεια για την Κεντροαριστερά δεν 
έχει βελτιωθεί, παρά τις δραστηριότητες διαφόρων ομίλων και



κινήσεων ή και πρωτοβουλίες που έχετε πάρει, όπως η πρόσφατη 
εκδήλωση/συζήτηση με τον Λιονέλ Ζοσπέν. Σκέφτεστε να 
προωθήσετε κάποιες πιο συγκεκριμένες πρωτοβουλίες εν όψει και 
του Συνεδρίου του ΠΑΣΟΚ;

4. Με την ανακοίνωση για το Συνέδριο του ΠΑΣΟΚ, άρχισε πάλι η 
γνωστή φιλολογία για τα σχέδια της “εσωκομματικής αντιπολίτευσης”. 
Δεν φοβόσαστε μην αμφισβητηθείτε δύο μήνες πριν από τις κρίσιμες 
Ευρωεκλογές του 1999;

5. Ποιο θα είναι τελικά το πολιτικό στίγμα αυτού του Συνεδρίου; Τι το 
νέο θα φέρει για τον τόπο και το ΠΑΣΟΚ;

6. Πώς συμβιβάζεται από τη μια η διαβεβαίωση που λέγεται ότι 
παρέχετε περί αυστηρής τήρησης του Καταστατικού εν όψει του 
Συνεδρίου και από την άλλη να “παραβιάζετε” τη βασική διάταξή του 
ότι Συνέδριο γίνεται μόνο μετά την παρέλευση τριών ετών από το 
προηγούμενο και πως σε αντίθετη περίπτωση είναι έκτακτο μα ό,τι 
αυτό συνεπάγεται ως προς τις διαδικασίες που πρέπει να 
ακολουθηθούν;

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ - Β. ΕΛΛΑΔΑ

1. Αποτελεί κοινή πεποίθηση για τον κόσμο της Θεσ/νίκης και της Β. 
Ελλάδας γενικότερα ότι υπάρχει ένα “έλλειμμα εμπιστοσύνης” του 
κέντρου προς την περιφέρεια και αυτό είναι έκδηλο σε μια σειρά 
προβλημάτων που αντιμετωπίζουμε και κυρίως στην μεγάλη 
καθυστέρηση των έργων, (π.χ. ολοκλήρωση της Εγνατίας). Παρά τις 
υποσχέσεις της Κυβέρνησης για μέτρα και παρεμβάσεις, η γενική 
αίσθηση είναι ότι η υποστήριξη της Πολιτείας είναι χαλαρή.

2. Ανησυχία προκαλεί στο επιχειρηματικό κόσμο της Β. Ελλάδας το 
γεγονός ότι εξαφανίζονται τα κίνητρα προσέλκυσης επενδύσεων στη 
Θράκη, με τη μείωση της διαφοράς των επιδοτήσεων στο 15% και το 
1999 στο 10%. Πώς σκοπεύει η Κυβέρνηση να αντιμετωπίσει αυτό το 
ζήτημα.

3. Για την καθυστέρηση έναρξης της λειτουργίας του Νοσοκομείου 
Παπαγεωργίου (σταδιακή λειτουργία).

4. Για την καθυστέρηση στην έκδοση του πορίσματος των ερευνών 
σχετικά με την πτώση του αεροπλάνου Υθο-42 (διαμαρτυρίες 
συγγενών επιβατών)



5. Σχετικά με την βελτίωση του αεροδρομίου “Μακεδονία” και τι έχει γίνει 
με την εγκατάσταση του ραντάρ.

ΔΙΑΦΟΡΑ

1. Σχόλια επί των τελευταίων δηλώσεων Μητσοτάκη.

2. Πυρκαγιές: Τι απαντάται σε όσους 
αναποτελεσματικότητα του κρατικού μηχανισμού.

ί ί 1

ί
-  *>θ£ρ ϊ-αχοί,ιρα: αυθθΐ.1

ΙΟΟΟζΛ̂ ΜΛ.

λόγο για
α ο ^ ο ο ίρ η  ίΛ^οίύτνίχα.υτν) 
(4α -ία !χ α ϋ »ΰ > ι ι.£. ουιο^

Ο-" ΊΓ
^ο·3. Η πολιτική για τη βελτίωση της καθημερινότητας που είχατε εξαγγείλει" α*Λ° 1· 

πέρυσι δεν έχει δώσει μέχρι σήμερα άμεσα και ορατά αποτελέσματα.
Πού οφείλεται αυτή η καθυστέρηση; ""  ι*ΧΧι£>'

* ι> °ν &.ϋ0(>ιρ'

Ο α χα ό

*« *£ < > 'ί* 4. Εχθρική ερώτηση/σχόλιο για διαφημιστική καταχώρηση της £ 
ΗΕΙ_ΕΧΡΟ με τα σκίτσα του ΚΥΡ. /|Α ¿Μ© Χιοιψο© “ <*ί '

^ 0 ° ^  «¿»¿¿(ΟΟομί εοο α?(<5 ~(ΜνίΧΛΙΙ
ι τω5. Ερώτηση για την κατάσταση και το μέλλον της Ολυμπιακής

6. Αν κρίνουμε από τις δηλώσεις κυβερνητικών στελεχών (π.χ. Ε. ~
Γ ιαννόπουλος) ο αρχιεπίσκοπος Χριστόδουλος φαίνεται ότι ¿οι 
δημιουργεί σοβαρές ανησυχίες στην Κυβέρνηση. Ποια είναι η θέση ι ί ι *  οΐιιαα 
σας για τις απόψεις του αρχιεπισκόπου και γιατί ενοχλούν τόσο την -ωορααιή 
Κυβέρνηση. . *  6ε α ο ο *

ί Λ Λ
7. Πέρυσι, τέτοια ακριβώς εποχή η χώρα γιόρταζε την ανάληψη των ^  αωοςυί» 

Ολυμπιακών Αγώνων 2004. Σήμερα υπάρχει η αίσθηση ότι έχει 
καθυστερήσει σημαντικά η προετοιμασία και ότι δεν τηρείται το Ο »

** ■
χρονοδιάγραμμα.

ο^ναίοΐ). 
εονοώΛ| ^¿ ο« ι 

(Χθ ¿εοιυων .οοΐ£>



1. Αποτελεί κοινή πεποίθηση για τον κόσμο της Θεσ/νίκης και της Β. 
Ελλάδας γενικότερα ότι υπάρχει ένα “έλλειμμα εμπιστοσύνης” του 
κέντρου προς την περιφέρεια και αυτό είναι έκδηλο σε μια σειρά 
προβλημάτων που αντιμετωπίζουμε και κυρίως στην μεγάλη 
καθυστέρηση των έργων, (π.χ. ολοκλήρωση της Εγνατίας). Παρά τις 
υποσχέσεις της Κυβέρνησης για μέτρα και παρεμβάσεις, η γενική 
αίσθηση είναι ότι η υποστήριξη της Πολιτείας είναι χαλαρή.

2. Ανησυχία προκαλεί στο επιχειρηματικό κόσμο της Β. Ελλάδας το 
γεγονός ότι εξαφανίζονται τα κίνητρα προσέλκυσης επενδύσεων στη 
Θράκη, με τη μείωση της διαφοράς των επιδοτήσεων στο 15% και το 
1999 στο 10%. Πώς σκοπεύει η Κυβέρνηση να αντιμετωπίσει αυτό το 
ζήτημα.

3. Για την καθυστέρηση έναρξης της λειτουργίας του Νοσοκομείου 
Παπαγεωργίου (σταδιακή λειτουργία).

4. Για την καθυστέρηση στην έκδοση του πορίσματος των ερευνών 
σχετικά με την πτώση του αεροπλάνου Υαο-42 (διαμαρτυρίες 
συγγενών επιβατών)

5. Σχετικά με την βελτίωση του αεροδρομίου “Μακεδονία” και τι έχει γίνει 
με την εγκατάσταση του ραντάρ.

6. Πέρυσι είχατε διατυπώσει την άποψη ότι οι Δημοτικές Εκλογές 
αποτελούν δημοψήφισμα για την Κυβέρνηση. Εξακολουθείτε και 
σήμερα να πιστεύετε το ίδιο; Ποιο αναμένετε να είναι το πολιτικό 
μήνυμα των εκλογών αυτών;
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σας είχαν μιλήσει ανοικτά για την προσέγγιση κεντροδεξιών 
πολιτικών και για “κεντροδεξιά διεύρυνση”. Τι ακριβώς συμβαίνει; 
Μήπως αυτή η αμφίπλευρη διεύρυνση δημιουργεί σύγχυση στους 
ψηφοφόρους του ΠΑΣΟΚ;

10. Τη στιγμή που η Ελλάδα έχει στατιστικά τις μικρότερες κοινωνικές 
παροχές σε σχέση με άλλες χώρες της Ευρωπαϊκής Ενωσης, στην 
πρόσφατη ομιλία σας για το μέλλον του δημοκρατικού σοσιαλισμού 
αναφερθήκατε στην “επιλεκτικότητα” έναντι της καθολικότητας των 
παροχών. Δεν σημαίνει αυτό υποχώρηση ενός κοινωνικού κράτους 
που στην Ελλάδα έτσι κι αλλιώς είναι ήδη μικρό;

11. Αν κρίνουμε από τις δηλώσεις κυβερνητικών στελεχών ο 
αρχιεπίσκοπος Χριστόδουλος “ανησυχεί” την Κυβέρνηση. Ποια είνια η 
άποψή σας για το θέμα αυτό και γιατί ενοχλούν οι απόψεις του 
αρχιεπισκόπου.

12. Ερωτήσεις που θα προκύψουν από συγκεκριμένες αναφορές που 
θα περιέχονται στην ομιλία του Πρωθυπουργού.


